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ÅRSBERETNING FOR 2022 
Navn på forening: Pensjonistforbundet- Stavanger Lokalforening 

Årsmøtet ble avholdt sted og dato: 21. februar 2023 – Folkets Hus, Stavanger

Styret har bestått av følgende personer - valgt på forrige årsmøte 

Verv Navn 
Valgt for antall år, eventuelt 
gjenværende år for de som ikke var 
på valg 

Leder: Bjørn Eirik Marcusson 

Nestleder: Odd Erik Hansgaard 

Kasserer: Harry Vike 

Sekretær: Svend- Åge Sølvberg Til 14.07.2022 

Styremedlem
:

Torill Gismervik Løvik 

Styremedlem
: 

Tove von Krogh 

Styremedlem
:

Bente Nyman 

Varamedlem: Sigrun Levi Torrissen 

Varamedlem: Tone Kristensen 

Varamedlem: 

Revisor: Turid Kalvig Sola 

Vararevisor: 

Valgkomité: Anne Karin Viste 

Valgkomité: Karl Bjarte Nordbø – John Erik Ullestad  3 møter 

Styremøter 
Antall styremøter: Fra 23.02.2022 til 21.02.2023 – 8 styremøter + en rekke ad-hoc møter 

Viktige saker som 
har vært behandlet i 
styret: 

Verving som foregår kontinuerlig . Har passert 1. 200 medlemmer. 
Oppfordring til deltakelse i 8. mars og 1. mai arrangementene. 
« Trygdeoppgjøret – Demonstrasjon på Arnageren den 07.06.2022 
 Politikerne invitert og med sluttappell fra Pensjonistforbundet. I forkant 
av arrangementet jobbet styret på dugnad med forberedelser til 
demonstrasjonen. Mye folk. 
Finne kontorlokaler og få det klargjort til bruk som møterom 
Arbeid med å få flest mulig medlemmer på e-post. Det gjenstår en del. 
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Andre tillitsvalgte (F.eks. medlemmer av ulike komitéer i lokalforeningen):  

Navn Verv 

  

  

 
 
Deltar lokalforeningen i samarbeidsutvalg i kommunen?  
(Sett kryss) Nei 

 
 
Har lokalforeningen representanter i eldreråd og/eller brukerutvalg? 

Navn Råd/utvalg 

Rolf Amundsen Eldrerådet – Stavanger kommune 

Oddrun Strand Rangnes Eldrerådet – Stavanger kommune 

Bjørn Eirik Marcusson  Eldrerådet – Rogaland Fylkeskommune 

  

  

 
 
Valgte delegater som deltok på Fylkesårsmøtet:   

Navn: Bjørn Eirik Marcusson  

Navn: Odd Erik Hansgaard  

Navn: Tove von Krogh 

Navn: Sigrun Torrissen 

 
 
Deltagelse på kurs/konferanse i regi av fylkesforening eller Pensjonistforbundet 
sentralt: 

Type kurs/konferanse Antall deltagere 

Kurs i bruk av hjemmesider, TVV m.m.  Harry Vike og Torill G, Løvik 2  

Bjørn Eirik Marcusson har deltatt på en rekke konferanser .  

Bjørn E. Marcusson vært medlem i sentral handlingsprogramutvalg.  8 møter – fysisk og på teams 
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Medlemsutvikling 

Antall medlemmer i foreningen: 1113 Pr. dato/år: 01.01.2023 

Økning (nedgang) av antall medlemmer i løpet av året: 32 

Verveaktiviteter 
Her kan dere skrive 
hvilke verveaktiviteter 
dere har hatt: 

Verving er et kontinuerlig tema på alle våre arrangementer, Vi har 
med lokale vervebrosjyrer og ved hvert arrangement kommer det inn 
nye medlemmer. Vi deltar på treff i foreninger, lag og organisasjoner 
og det resulterer alltid med gode innmeldingstall. Det forberedes nå 
en storstilt vervekampanje med oppstart i mai og ut året. Vi øker 
stadig antallet medlemmer, men når en vet at antall pensjonister har 
passert 1. million har vi et stykke igjen til å få flest mulig av disse til å 
velge medlemskap i Pensjonistforbundet 

Økonomi 
Her kan dere skrive om 
hvordan økonomien 
har utviklet seg, 
overskudd/underskudd, 
og om dere evt. har 
bidragsytere: 

Foreningen har en god økonomi og har dermed et godt utgangspunkt 
til å møte eventuelle større endringer f.eks. medlemsnedgang.  Vi har 
en nøktern drift av alle våre arrangementer og bruker i all hovedsak 
SMS , Facebook,  e-post og hjemmesiden til informasjon. Vi har 
begynt med månedlige infoskriv om saker og aktiviteter. Det utbetales 
heller ikke honorar for å inneha tillitsverv. Det koster en del å ha eget 
kontor, men skulle vi betalt leie for nødvendige møter ville dette 
medført en stor utgift på vår økonomi. 

Medlemsmøter 
(Disse er gjerne åpne for alle, men går ikke her under definisjonen «Åpne møter».) 

Antall 
medlemsmøter: 4 Medlemsmøter – åpent for alle 

Her skriver dere om 
tema/aktivitet på 
møtene: 

Møtene har blitt avholdt i Folkets Hus og har vært godt besøkt. 
Første medlemsmøte satt vi idemyldring/ ideskaping på dagsorden 

Vi har hatt besøk av: 
Svend Egil Omdal som har snakket om boken sin som hadde tittelen 
Nordmennene i Sachsenhausen m/ stort boksalg    

Leiv Olsen: Slaget ved Hafrsfjord 

Grethe Eriksen: Temamøte, fremtidsfullmakt 
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Åpne møter 
(Annonserte eldrepolitiske temamøter hvor sentrale personer fra forbundet leder møtet eller er 
foredragsholdere.) 

Antall åpne møter: Disse kommer i tillegg til medlemsmøtene som har vært åpne tiltak 
Her skriver dere om 
tema på møtene: 

3 Åpne Hus -kontordager med kjempepågang. Servering, kaffe og vafler. 
2. Pub kvelder med medlemmer og mange nye som meldte seg inn.
1 møte på McDonald’s på Mariero med personer med ulik etnisk
bakgrunn.
Vi har tilbudt Pensjonistforbundet Web seminarer om bl.a.
Trygdeoppgjør og Leve hele livet.
Fortsatt med kinobilletter fra tildelte statsmidler

Annen form for synliggjøring 
Her kan dere skrive om dere 
f.eks.

• Legger ut informasjon
på lokalforeningens
egne nettside og/eller
Facebookside.

• Har fått publisert
artikler/leserbrev i
lokalavisen.

Se under punktet økonomi - Flest mulige på e-post 

Vi har stort forbruk av SMS. Vi satser på infoskriv på e-post. 

Bruker Facebook og får stadig flere følgere. 

Bruker hjemmesiden. 

Det skal nedsettes et « media utvalg» som skal utarbeide 
strategier for hvordan komme bedre ut i media 

Oppsummering 
Her kan dere si noe 
generelt om aktiviteten i 
laget forrige år. F.eks. hva 
kjennetegner lagsarbeidet 
og aktiviteten i året som 
gikk: 

Pensjonistforbundet-Stavanger Lokalforening sier seg fornøyd 
med den aktiviteten vi har hatt i årsperioden. Aktivitetene må bli 
flere, slik at vi når enda flere med våre tilbud.  
Vi har en brukbar økonomi til å satse på flere områder, vi må bare 
finne personer som kan organisere nye tiltak. Vi skal nå gå i gang 
med kurs for dem som har meldt inn at de vil være frivillige. 
Målsettingen er at vi også gradvis kan åpne kontoret, slik at 
medlemmene har et sted hvor de kan få svar/hjelp på saker.  
Mange av våre medlemmer sliter økonomisk med lav pensjon og 
vi har en god del minstepensjonister.  
Utsiktene til å få politisk kontroll på strømprisene og en 
galopperende prisstigning ser ut til å la vente på seg.  
Her må Pensjonistforbundet mer på banen . 

Sted og dato: Stavanger 21. februar 2023 

Signeres av 
lokalforeningens leder: 


